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INTERPELACJA 

 

Dotyczy: 

stanu nawierzchni na wiadukcie na II obwodnicy Krakowa, styku Alei 29 listopada i Alei Trzech 
Wieszczów w stronę Nowego Kleparza oraz zjazdu z wiaduktu w ulice Pawią i Warszawską.  

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

stan nawierzchni na wiadukcie na II obwodnicy, styku Alei 29 listopada i Alei Trzech 
Wieszczów w stronę Nowego Kleparza oraz zjazdu z wiaduktu w ulice Pawią i Warszawską degraduje 
się od kilkunastu lat a może i kilkudziesięciu.  Doraźne naprawy niewiele dają. Obecnie stan tego 
odcinka jest nieakceptowalny. 

Nawierzchnia jest  nierówna, pełna dziur, uskoków i pofałdowań. Obecny stan drogi jest 
niebezpieczny dla wszystkich użytkowników. Powoduje często potrzebę nagłego hamowania czy 
nagłej zmiany pasa ruchu. Wpływa to negatywnie na bezpieczeństwo w ruchu drogowym.  

Stan nawierzchni może być przyczyną uszkodzenia mienia zarówno prywatnego jak i 
miejskiego. Jezdnią na wiadukcie i zjeździe  poza pojazdami prywatnymi poruszają się również 
autobusy komunikacji miejskiej. W przypadku pojazdów prywatnych zdarzenia niepożądane mogą 
nieść za sobą roszczenia odszkodowawcze. W przypadku pojazdów komunikacji miejskiej co najmniej 
straty finansowe.  

W związku z powyższym proszę o poinformowanie o takim stanie rzeczy jednostki 
odpowiedzialnej z wnioskiem o bezzwłoczne usunięcie uszkodzeń jezdni, naprawę nienormatywnej 
nawierzchni i doprowadzenie jej do stanu wymaganego ustawowym prawem.  

 
Z poważaniem: 
Edyta Nowak 
Radna Miasta Krakowa  

 

 


